
 
Aktuella frågor 
 
Nagunämnden 09.11.2022 § 49    
      
 
 Nagunämnden avger eventuella utlåtanden 
 

 Nämnden konstaterade att det avtalsenliga mötet med 
gästhamnsföretagaren i Nagu ännu inte hållits, inte heller mötet som borde 
ha hållits 2021 

 Nämnden konstaterade att man alltjämt väntar på information om den 
utredning som borde göras om stadens interna kollektivtrafik 

 Nämnden konstaterade att inget hörts om hur användningen av dana-
arvsmedlen är tänkt att göras i Nagu 
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